

04.05.2015**Sirküler 2015/06****01.05.2015 Tarihinden İtibaren Uygulanacak Asgari Geçim İndirimi Tutarları**

23.04.2015 tarihli Resmi Gazetede yayımlanan 6645 sayılı Kanun'la, Gelir Vergisi Kanunu'nun 32. maddesinin ikinci fıkrası değiştirilmiştir. Yapılan değişiklik ile üçüncü çocuk için uygulanan asgari geçim indirimi tutarında artış yapılmış ve asgari ücretin yıllık brüt tutarının % 5'i oranındaki asgari geçim indirimi tutarı, % 10 a çıkarılmıştır.

01.05.2015 tarihinden itibaren; asgari geçim indirimi tutarları aşağıdaki tablodaki gibi uygulanacaktır.

MEDENİ DURUMU	A.G.İ.
Bekâr	₺ 90,11
Evli, Eşin Geliri Olan, Çocuksuz	₺ 90,11
Evli, Eşin Geliri Olan, Bir Çocuk	₺ 103,63
Evli, Eşin Geliri Olan, İki Çocuk	₺ 117,15
Evli, Eşin Geliri Olan, Üç Çocuk	₺ 135,17
Evli, Eşin Geliri Olan, Dört Çocuk	₺ 144,18
Evli, Eşin Geliri Olan, Beş Çocuk	₺ 153,19
Evli, Eşin Geliri Olmayan, Çocuksuz	₺ 108,14
Evli, Eşin Geliri Olmayan, Bir Çocuk	₺ 121,65
Evli, Eşin Geliri Olmayan, İki Çocuk	₺ 135,17
Evli, Eşin Geliri Olmayan, Üç Çocuk	₺ 153,19
Evli, Eşin Geliri Olmayan, Dört Çocuk	₺ 153,19

NOT: Asgari geçim indiriminin yıllık tutarı, her bir ücretli için asgarî ücret üzerinden hesaplanan yıllık vergi tutarını aşmadığından, aylık A.G.İ. tutarları, 2015 yılı için ₺153,19 ile sınırlıdır.

Saygılarımızla;**Alan Yeminli Mali Müşavirlik Ltd. Şti.****Diğer sirküler ve makalelerimiz için: www.alanyymm.com**